

基督教宣道會錦綉幼稚園通告(第 20/21-013 號)

有關「家長專題講座」事宜

敬啟者：

本校一直十分重視培育幼兒養成閱讀的興趣和習慣，以多元模式營造閱讀氛圍。又本校為匯聚家長的參與，積極推廣閱讀文化，擬舉辦家長專題講座，如欲報名參加，懇請填妥下列回條並 23/10/2020(五)前交回班主任彙收，現將有關活動安排分列如下：

一、專題：讓故事陪伴子女成長

1. 講解親子共讀的重要，並說明這是培養幼兒喜愛閱讀的最好方法。
2. 怎樣掌握講故事技巧？
3. 怎樣透過故事陪伴子女成長？說明透過共讀來建立良好的親子關係。
4. 如何透過說故事提升幼兒聽說能力

二、主講嘉賓：菜姨姨

菜姨姨（彭蔡淑玲女士）簡介：推動親子閱讀廿多年，足跡走遍港澳兩地，致力推廣校園及社區閱讀文化及風氣。擔任香港出版雙年獎顧問和決選評審、「香港書獎」評審及曾任第三屆豐子愷兒童圖書獎初審評審等。近作有《菜姨姨的書櫃》、《菜園愛書》、《菜園繪本系列》《親親孩子說故事~讀出關鍵品格》及《不說道理·只說故事~菜姨姨親子共讀 60 招》。

三、日期：7/11/2020(六)

四、時間：上午 10:00-12:00

五、地點：本校 E 座禮堂

六、對象：本校家長

備註：為減低健康風險，請勿攜帶幼兒出席，謝謝合作。

此致

貴家長



基督教宣道會錦綉幼稚園

校長：  啟

朱逢招

2020 年 10 月 16 日

✕-----回 條-----

*請圈出適當的答案

敬啟者：本人 *將會 / 不會（出席人數：_____人）參加 貴校於 7/11/2020(六) 之「家長專題講座」。

此覆

基督教宣道會錦綉幼稚園

學生姓名：_____ 班 別：_____

家長簽署：_____ 日 期：_____

Parent Lectures

Dear Parents:

Our school has always attached great importance to cultivating children's interest and habits in reading, and create a reading atmosphere with multiple models. In order to gather the participation of parents and actively promote reading culture, our school plans to hold special lectures for parents. If you want to sign up, please fill in the following reply slip and return it to the class teacher before 23/10/2020 (Friday). The arrangements are as follows:

Topic: Let the story accompany the growth of children

1. Explain the importance of parent-child reading together, and explain that this is the best way to cultivate children's love of reading.
2. How to master storytelling skills ?
3. How to accompany children to grow up through stories? Explain that a good parent-child relationship can be established through co-reading.
4. How to improve children's listening and speaking skills through storytelling

Guest speaker: Aunt CHOI (Ms CHOI Suk-ling)

Introduction: Promoting parent-child reading for more than 20 years, her footprints all over Hong Kong and Macau, and is committed to promoting campus and community reading culture and atmosphere. Consultant and final judge of the Hong Kong Publishing Biennale, the judge of the "Hong Kong Book Award" and the preliminary judge of the 3rd Feng Zikai Children's Book Award. Recent works include "Auntie Choi's Bookcase", "Garden Love Books", " Garden Picture Book Series", "Kids Telling Stories~Read Key Characters" and "Don't Talk About Reasons, Just Tell Stories~Auntie Choi Parent-child Reading 60 trick".

Date: 7/11/2020(Sat)

Time: 10:00am-12:00noon


Venue: Block E

Target: Parents of school

Remark: To reduce health risks, please do not bring children with you. Thank you for your cooperation.

Yours sincerely,




Chu Fung Chiu
The Principal

✕-----Reply-----

*Please circle the appropriate answer

Dear Sirs: I *will / will not (attendance: _____ people) to attend the "Parents Lecture" on 7/11/2020 (Saturday) of your school.

This reply

Christian and Missionary Alliance Fairview Kindergarten

Student's name: _____ Class: _____

Parent's Signature: _____ Date: _____